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Protokollsanteckning 
 

Ärende 18. Norrtälje Hamn - begäran om investeringsmedel för fortsatt 
exploatering av område G3 och upplåningskostnader för G1-G3 

 

Vi bifaller begäran men påpekar följande:  

Vid markanvisning tycker vi att kommunen ska kräva att det byggs för framtiden - trähus, 
takvinklar som gynnar solenergi, elbilpool eller åtminstoneladdstolpar som också ska finnas 
med i ekonomin från början så att det inte i efterhand ska komma till extra kostnader för 
solceller etc.  
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